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Deltagere: FM Louise Djernes, Lene Svenningsen, Jytte Graven, Nicoline Bertram, Elsebeth Nielsen, 

Mette Panum, Maybritt Pedersen, Malene Holland, Helle Skyttegaard 

Suppleanter: Tina Kjeldgaard 

Afbud: Nicoline, Tina 
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BESTYRELSESMØDE   

Mandag d. 19.09.2022 kl.16.00-20.00 

Mellemgade 12. 9800 Hjørring    



 

 

 

 

 

 

 

1 Valg af ordstyrer 

Mette Panum  

 

 

   2   Valg af referent 

        Elsebeth Nielsen 

 

3 Godkendelse af dagsorden 

Løntræf et ønske fra Mette Panum, punkt 7 

 

    

4 Budget & økonomi 

  Medlemstal pr. 31/7.2022 2029    den 30/6 2022   2050 vi har haft en del udmeldelser pga. 

uddannelse til andre fag. 

Der er medlemmer der helst vil blive i FOA Frederikshavn pga bedre vilkår, eks vis fys, dog er 

deres kontingent dyrere. De skal dog overføres, da vi ellers ikke kan hjælpe dem, samt 

grundet økonomi for FOA Vendsyssel. 

Fra 1 oktober er der sundheds forsikring via Pensam. 

         

             Bilag: sidste tal for økonomien. 

 

 

1 november kommer Rene Dahl Andersen, arrangeret med de to andre sektorer, i idrætscenter 

Vendsyssel. 

 Kvartalsmøde (TR/AMR og bestyrelsen) den 22/11 2022 Helena Mikkelsen kommer med et oplæg, 

rekruttering og fastholdelse. 

Der er forslag oppe om, det skal suppleres med et tema omkring forandringsproces, hvad der er 

meget oplagt pt. Maibritt Pedersen kan lave et oplæg. Bestyrelsen er enige om, at det skal 

effektures. Der aftales desuden at det skal være med spisning. Dette afholdes også i Idrætscenter 

Vendsyssel. 

 

Juletur til Voergaard 

 

Drøftelse af gaver: 

Medlemmer der har 25 eller 40 års jubilæum og at der afholdes reception hvor enten tr eller 

afdelingen får en invitation, giver sektoren en blomst.  

Runde Fødselsdage 50, 60, 70 år, får vedkomne et gavekort sendt ud, dette afholdes af afdelingen. 



Louise vil sende ovenstående ud til alle tillidsrepræsentanter, da man er usikre på om de er 

orienteret om det. 

 

 

 

 5. Faggruppelandsmøde 

 Der er 6 tilmeldte til faggruppelandsmødet. De 5 ønsker overnatning. 1 ønsker at køre på dagen. 

Louise arbejder på overnatning dagen før. Mette ligger bil til, hun kan have 5. materiale til mødet er 

sendt ud til deltagerne. 

 

 6.   Nyt fra den centrale sektor. 

 Konference i Vejle 17/11.2022 for tillidsvalgte i hjemmeplejen om selvstyrende teams. 

Invitation til elevvejledere, omkring praktikvejlederkonference. Det er som udgangspunkt ledelsen 

der skal betale. 

Louise skal til formandsmøde for sektorerne i november måned. 

     

 7. Løntræf 

Der er enighed om, at det stort set var godt. Gode oplæg, samt arbejde ude i grupperne. Man 

kunne have ønsket der var noget ekstra fagligt for FTR 

Til faggruppelandsmødet er der oplæg fra Anders Üling, der forhandler for dansk regioner, kunne 

man komme til det ville det være fint med en snak med ham. 

Fokus områder: 

-Ulempe tillæggene, skal til at koste noget, det er for billigt, eks vis ved ind gribning af vagter inden 

for de 4 uger. Pålæggelse af vagter er nogle steder meget brugt, men det er et ønske at det 

kommer til at koste noget mere for arbejdsgiver at bruge den mulighed. 

-Regionernes lønninger skal følge med de  kommunale lønninger, hvis man fortsat skal kunne 

rekruttere. 

-Fra procentløn til kronebeløb 

 

  8. Bordet rundt    

   Byrådsmøde i Hjørring kommune den 21. september. Opfordring til at alle møder op i FOA kl     

17.15. Har man ikke trøjer udleveres de, husk jeres FOA jakke. 

      

 Budget regionen: 

Der er bl.a. afsat penge til byggeri af ny bygning til neurohabiliteringen i Brønderslev. 

 

 Brønderslev kommune: 

Lene: 

Der har været Kick of med Chris Mac Donald, efektum forløb hen over de næste 4 år, vedr. kultur 

ændringer. Hjemmeplejen Vest for alle medarbejder inkl. ledelse. 

Økonomi: ikke vildt bekymrende, dog er der lavet enkelte hørringsvar. Man er bekymret for, at der 

kan komme noget på bordet som man ikke kan give hørringsvar på. 

Brønderslev har lavet en Strategi for ” fuldtid, fastholdelse, rekruttering og sygefravær i sundhed og 

Velfærd”. 



FO, omsorgsdage mm, er ved at blive evalueret, da medarbejdere ikke får det brugt, der laves 

strategi. 

 Sygefravær, kan man ikke arbejde med så længe man har rekrutterings problemer.  

 

Jytte: 

Der er lukket for vikar, kan være svært, da der er mange sygemeldte. 

 

Hjørring kommune: 

Elsebeth orienterede om de store besparelser på hele SÆH området 

Der er d.d. skærpet med hensyn til brug af afløsere, på hele SÆH området. 

 

Specielsektoren: 

Maibritt orienterede fra de områder hun dækker.  

 

Malene orienterede om hendes oplevelser som medarbejder for Care link. 

 

Psykiatrien: 

Helle orienterede fra hendes område. 

 

Mette orienterede om de område hun dækker: 

Der er lagt 115 millioner ud til nybyggeri til rehabiliteringen i Brønderslev. Man forventer at første 

etape er færdig i 2023, med en forventning om, at der frigives yderligere. 

 

Evt. 

Næste møde er et heldagsmøde. 

Der er ønske om indspark fra Leif vedr løntræf. 

 


